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Sporządzono: 09.01.2025

Protokół nr PROTOKÓŁ NR V/2024 z sesji

V Sesja IX Kadencji Rady Miejskiej w Nowym Warpnie
data posiedzenia: 11-12-2024

miejsce posiedzenia: Sala Posiedzeń Urządu Gminy w Nowym Warpnie; pl. Zwycięstwa 1; 72-022
Nowe Warpno

Porządek obrad

Sprawy regulaminowe1.
otwarcie obradA.
stwierdzenie quorumB.
zatwierdzenie porządkuC.

Informacje i wnioski radnych2.
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Nowe Warpno3.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej w Nowym4.
Warpnie z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na
rok 2024

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 20255.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowe Warpno6.
na lata 2025 - 2028

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia w 2025 roku części kosztów gospodarowania odpadami7.
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/305/2024 Rady Miejskiej w Nowym8.
Warpnie z dnia 15 lutego 2024r.

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki9.
Komunalnej w Nowym Warpnie w zakresie gospodarki wodno-ściekowej
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przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin, za pośrednictwem10.
Szczecińskiego Centrum Profilaktyki i Uzależnień-Dział Pomocy Osobom Nietrzeźwym Izba
Wytrzeźwień w Szczecinie, dotyczącego powierzenia realizacji zadania publicznego programu
edukacyjno-motywacyjnego dla osób nietrzeźwych z terenu Gminy Nowe Warpno na 2025 rok

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Nowe Warpno, jako11.
organizatora publicznego transportu zbiorowego, umowy z operatorem o świadczenie usługi w
zakresie publicznego transportu zbiorowego w 2025 roku

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody12.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody za zawarcie umowy dzierżawy na okres 5 lat13.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Nowym Warpnie na 2025 rok14.
przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Nowym Warpnie na15.
2025 rok

przedstawienie projektu uchwałyA.
stanowisko stałych komisji Rady MiejskiejB.
dyskusjaC.
głosowanieD.

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia procedury przyjmowania i obsługi zgłoszeń16.
zewnętrznych naruszeń prawa kierowanych do Rady Miejskiej w Nowym Warpnie

przedstawienie projektu uchwałyA.
dyskusjaB.
głosowanieC.

Informacja w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz17.
praca społecznie użyteczna
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Nowe Warpno w roku szkolnym18.
2023/2024
Informacja o oświadczeniach majątkowych19.
Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Warpnie za 2024 rok20.
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Komunikaty i informację21.
Sprawy organizacyjne22.
Sprawy organizacyjne23.
Zamknięcie obrad24.

Wykaz głosowań

Przyjęcie porządku obrad (2024-12-11 17:13:10)1.
przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej w Nowym2.
Warpnie z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na
rok 2024 (2024-12-11 17:26:14)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025 (2024-12-113.
17:38:58)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowe Warpno4.
na lata 2025 - 2028 (2024-12-11 17:41:44)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia w 2025 roku części kosztów gospodarowania odpadami5.
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi (2024-12-11 17:47:51)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;



4

Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/305/2024 Rady Miejskiej w Nowym6.
Warpnie z dnia 15 lutego 2024r. (2024-12-11 17:52:29)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki7.
Komunalnej w Nowym Warpnie w zakresie gospodarki wodno-ściekowej (2024-12-11 17:54:41)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 13 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Piotr
Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 1 - Marcin Olek;
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin, za pośrednictwem8.
Szczecińskiego Centrum Profilaktyki i Uzależnień-Dział Pomocy Osobom Nietrzeźwym Izba
Wytrzeźwień w Szczecinie, dotyczącego powierzenia realizacji zadania publicznego programu
edukacyjno-motywacyjnego dla osób nietrzeźwych z terenu Gminy Nowe Warpno na 2025 rok
(2024-12-11 18:14:46)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Nowe Warpno, jako9.
organizatora publicznego transportu zbiorowego, umowy z operatorem o świadczenie usługi w
zakresie publicznego transportu zbiorowego w 2025 roku (2024-12-11 18:17:32)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody (2024-12-11 18:26:16)10.

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
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WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody za zawarcie umowy dzierżawy na okres 5 lat11.
(2024-12-11 18:29:27)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Nowym Warpnie na 2025 rok12.
(2024-12-11 18:31:37)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Nowym Warpnie na13.
2025 rok (2024-12-11 18:33:16)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia procedury przyjmowania i obsługi zgłoszeń14.
zewnętrznych naruszeń prawa kierowanych do Rady Miejskiej w Nowym Warpnie (2024-12-11
18:36:41)

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła)
obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1
ZA - 14 - Wiesław Andrzejewski; Bartłomiej Ignaciuk; Jakub Ignaciuk; Emilia Kalisz; Michał
Korzeniewski; Helena Kowalska; Magdalena Krasnodębska; Konrad Krasnodębski; Marcin Olek;
Piotr Skirmuntt; Łukasz Szwebel; Aleksandra Wis; Mariusz Wnuk; Paweł Wojcieszczyk;
PRZECIW - 0 -
WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 -

Przebieg sesji

W dniu 11.12.2024 roku odbyła się posiedzenie V Sesji  IX Kadencji  Rady Miejskiej  w
Nowym Warpnie, które rozpoczęło się o godzinie 17:00 i trwała do godziny 19:16. Sesję
poprowadziła  Przewodnicząca  Rady  Helena  Kowalska,  protokołowała  Kamila
Harnatkiewicz.

 

Zgodnie z listą obecności z chwilą rozpoczęcia posiedzenia sesji, na skład 15 radnych, obecnych było
14 radnych.   W związku z  tym rada posiada quorum do podejmowania  prawomocnych decyzji.
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Nieobecny była: Radna Jolanta Falokowska – Sobolewska.

Z pracowników Urzędu Gminy w Nowym Warpnie obecni byli Burmistrz Nowego Warpna Jarosław
Burba, Sekretarz Gminy Rozalia Adamska, Skarbnik Gminy Nowe Warpno Jolanta Jędrzejczak  spośród
Kierowników  Gminnych  Jednostek  Organizacyjnych:  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  w
Nowym Warpnie Robert Rogowski, Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Nowym Warpnie Anna
Twarowska,  Dyrektor  Zespołu Szkolno –  Przedszkolnego Robert  Maślonkowski.  Spośród Jednostek
Pomocniczych  Gminy  obecny  był,  Sołtys  Sołectwa  Brzózki  Pan  Krzysztof  Kalisz,  Przewodnicząca
Osiedla Podgrodzie Iwona Kopytowska, oraz gość Zając Grażyna

Przebieg obrad:

 

 

00:00:01 - 00:07:50

Ad. 1 Otwarcie obrad

Przewodnicząca  Rady  Helena  Kowalska,  na  wstępie  przywitała  wszystkich  obecnych,  oraz
przypomniała,  iż  prowadzona  jest  transmisja  sesji.  Przewodnicząca  zaprosiła  na  salę  delegacje
Harcerzy z ZHP Police, którzy chcieli  podziękować burmistrzowi, Przewodniczącej Rady Miejskiej i
Skarbnik Gminy Nowe Warpno, upominki w postaci miśków za pomoc w realizacji ich przedsięwzięć.
Pan Burmistrz podziękował i  zapewnił  o dalszym wsparciu.  Następnie Przewodnicząca stwierdziła
quorum, zaproponowała porządek obrad,  głos zabrał  Burmistrz  Nowego Warpna który poprosił  o
wprowadzenie do porządku obrad punktu w sprawie wprowadzenia procedury przyjmowania i obsługi
zgłoszeń zewnętrznych naruszeń prawa kierowanych do Rady Miejskiej w Nowym Warpnie

przyjęto proponowany porządek obrad. Przewodnicząca oddała głos Burmistrzowi Nowego Warpna

 

00:07:50 - 00:17:10

Ad. 2 Informacja Burmistrza o swojej działalności

Głos  zabrał  Burmistrz  Nowego  Warpna  odczytał  informacje  o  swojej  działalność  za  okres  od
22.10.2024r. 10.12.2024r. do Następnie Pan Burmistrz omówił w kilku zdaniach bieżące inwestycje.
Powiedział również kilka zdań o ogłaszanych przetargach.

 

00:17:10 - 00:20:37

Ad.  3  Podjęcie  uchwały  w sprawie zmiany uchwały  XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej  w
Nowym Warpnie z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe
Warpno za rok 2024. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Nowe Warpno Jolanta Jędrzejczak:

1. Dochody i wydatki paragraf 6370 – programy w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład –

Programy Inwestycji Strategicznych – urealnione dochody i wydatki w roku 2024 ( załącznik nr 13)
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2. Zwiększenie dochodów i wydatków (rozdział 80195) – otrzymana środki na pokrycie kosztów

kształcenia młodocianego pracownika dla pracodawcy z Funduszu Pracy za pośrednictwem

Kuratorium Oświaty, wpłynął jeden wniosek na jednego ucznia, kwota 9.002,23 zł.

3. Dochody ( rozdział 75807) zmiana paragrafu , kwota 5.483.163,00 zł.

4. Zwiększenie dochodów (75621) kwota 196.299,00 zł Ministerstwo Finansów – udział we wpływach

z podatku dochodowego od osób fizycznych.

5. Zwiększenie dochodów ( 75802) kwota 803.701,00 zł - uzupełnienie subwencji ogólnej.

6. Zmiany w załączniku nr 1 – do faktycznego wykonania planu.

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz
odczytała stanowisko z dnia 10 grudnia 2024 roku. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba
członków podczas głosowania 7 za –7.  Głos zabrała Helena Kowalska:  Czy mamy jeszcze jakieś
pytania? Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest
za  przyjęciem uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie.

00:20:37-00:33:28

Ad. 5  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025.

Głos zabrała Skarbnik Gminy Nowe Warpno Jolanta Jędrzejczak: Otrzymaliśmy trzy opinie z  RIO,
wszystkie trzy opinie są pozytywne jednakże w jednej jest zastrzeżenie, które wynika z tego, że 
naliczyłam  podwójnie  kwotę  ponad  dwóch  milionów  złotych.  W  tym  roku   po  raz  pierwszy
otrzymaliśmy w innej formie przedstawiono nam subwencję  źle ja odczytałam. Następnie skarbnik
omówiła krótko każdy załącznik do uchwały. Głos zabrał Burmistrz:  Może kilka słów do tej uchwały bo
to jest bardzo ważna uchwała, która pokazuje co chcemy realizować w przyszłym roku. Oprócz tych
kosztów,  które  musimy  ponieść  wydatków  związanych  z   bieżącym funkcjonowaniem,  urzędu  i
realizowaniem bieżących zadań, przez jednostki nasze. Bardzo ważny jest ten obszar inwestycyjny.
Tak jak ten rok był intensywny taki i  przyszły zapowiada się jeszcze bardziej intensywnie. Część
inwestycji o których wspomniałem już przechodzi na przyszły rok. Planujemy podjąć kilka inwestycji,
większych i  mniejszych ale wszystkie istotne.  Jedna z priorytetowych inwestycji  jest  przebudowa
Mariny w Nowym Warpnie. Rozpoczniemy po nowym roku prace w tym zakresie. Również będziemy
podejmowali uchwałę i organizowali strefę płatnego parkowania. Będzie budowana ścieżka rowerowa
od  miejsca  ,,Krzyżówki”  do  dzielnicy  Podgrodzie  z  dofinansowaniem  Szczecińskiego  Obszaru
Metropolitalnego. Opracowujemy z podmiotem zewnętrznym odnośnie uruchomienia  ,,Maluch Plus”
dzieci do lat trzech. Planowana jest rewitalizacja parku, gdzie ostatnio odbywało się ,,Święto Leszcza”.
Rozbudowa  elementów  architektury  w  sołectwach,  w  ramach  dofinansowania  ze  środków  Lokalnej
Grupy Działania ,,Dobre Gminy”. Wspominałem że będzie realizowana modernizacja oświetlenia. O
remoncie kościoła wspomniałem będziemy szukali dofinansowania. W podgrodziu brakuje obiektu do
wspólnego spotykania się. Analizujemy wystąpienie do starostwa o możliwość przekazania budynku
hali,  pod  kontem  możliwości  zaadoptowania  na  potrzeby  rady  osiedla,  lub  tez  alternatywnie
poszukiwanie środków na budowę ,, nowej świetlicy”. Planujemy mniejsze inwestycje: parking przy
ZGK  jest  w  bardzo  złym stanie,  sprzątnąć  działkę  po  byłym targowisku  i  przygotować  ja  pod
inwestycję lub parking. Są zaplanowane środki na budowę na cmentarzu komunalnym ściany urnowej,
mieszkańcy zgłaszali takie potrzeby.  W klubie seniora należy przebudować punkt sanitarny dla osób
niepełnosprawnych warunki dostępności do tego obiektu. Modernizacja kortu tenisowego pod kontem
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umożliwienia korzystania w dłuższym okresie czasu nawet przez cały rok ale tez by to dało możliwość
zwiększonego korzystania dla naszych uczniów szkoły. Oczywiście do tych zadań jak tylko uda się
pozyskać  jakieś  środki  zewnętrzne  chociażby  do  kortu  tenisowego,  to  będziemy  starać  się  je
pozyskać.   

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  i  Rozwoju  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz
odczytała stanowisko z dnia 10 grudnia 2024. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba
członków podczas głosowania 7 za –7, przeciw -0 wstrzymała się -0.  Głos zabrał Przewodniczący
Komisji  Polityki  Społecznej  Pan Bartłomiej  Ignaciuk odczytał  stanowisko z dnia 10 grudnia 2024.
Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za –7, przeciw -0
wstrzymała się -0. Głos zabrała Helena Kowalska: Otwieram dyskusję Nie widzę, pozwólcie państwo,
że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały. Dziękuję bardzo
przyjęto uchwałę.

00:33:28-00:36:16

Ad.  6  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy
Nowe  Warpno  na  lata  2025  –  2028

Głos zabrała Skarbnik Gminy Nowe Warpno Jolanta Jędrzejczak: Są trzy załączniki WPF, Objaśnienia
wartości  przyjętych  w  wieloletniej  prognozie  finansowej,  przedsięwzięcia.  W  latach  2026-2027
planujemy deficyt który będzie pokryty nadwyżką z lat ubiegłych, w roku 2028 planujemy nadwyżkę,
która  będzie  przeznaczona  na  lokatę  lub  wydatki  majątkowe.  Załącznik  numer   dwa  mówi  o
wartościach przyjętych w wieloletniej prognozie finansowej, załącznik numer trzy bardzo szczegółowo
omówił pan burmistrz. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Pani  Emilia  Kalisz  odczytała  stanowisko  z  dnia  10  grudnia  2024roku.  Komisja  proponuje  nie
przyjmować projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za –7. Głos zabrał Przewodniczący
Komisji  Polityki  Społecznej  Pan Bartłomiej  Ignaciuk odczytał  stanowisko z dnia 10 grudnia 2024.
Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za –7, przeciw -0
wstrzymała się -0. Głos zabrała Helena Kowalska: Otwieram dyskusję Nie widzę, pozwólcie państwo.
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję
bardzo przyjęto uchwałę jednogłośnie.

00:36:16- 00:42:12

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia w 2025 roku części kosztów gospodarowania
odpadami  komunalnymi  z  dochodów własnych  niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi

Głos zabrał Burmistrz: Ta uchwała w sytuacji kiedy dochody z tytułu zagospodarowania odpadami
komunalnymi nie równoważą się z wydatkami to ustawa określa że wówczas jest obowiązek podjęcia
takiej uchwały. W naszej sytuacji planujemy dochody na poziomie około miliona złotych jeżeli chodzi o
gospodarkę odpadami a zakładamy wydatki na poziomie około milion trzysta osiemdziesiąt tysięcy.
Może to się w praktyce różnić to jest sytuacja trochę płynna ponieważ nie jesteśmy dzisiaj w stanie
określić  strumienia  ilości  odpadów.  Strumień  jeśli  chodzi  o  te  podstawowe  frakcje  odpady
biodegradowalne,  odpady  komunalne,  mieszane  one  są  porównywalne  od  lat.  Jeśli  ktoś  z
mieszkańców chce prześledzić to zachęcam do spojrzenia w lata poprzednie do raportu o0 stanie
gminy  tam  są  podawane  ilości  odpadów.  Natomiast  mamy  duży  strumień  odpadów  chociażby
wielkogabarytowych. To jest jeden z głównych czynników koszt twórczych. Jesteśmy po otwarciu
świeżo przetargu. Wzywaliśmy o złożenie środków dowodowych. Firma w stosunku do poprzedniego
roku podniosła za samą usługę nie za zagospodarowanie odpadów około 5%. To jest  poziom w
wysokości  odpowiadający  miej  więcej  inflacji.  Też  się  z  tym  liczyliśmy.  Około  30  ton  odpadów
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zmieszanych zakontraktowany o tym przetargu więcej niż w stosunku do roku 2024, to powoduje że
sam wzrost na zagospodarowaniu będzie o 150 tysięcy. Miała miejsce znaczna podwyżka stawki za
odpady i mamy tego świadomość, ale tylko za rok 2024 gmina dołożyła około pięćset tysięcy, koszty
zagospodarowania też rosną a my nie jesteśmy w stanie pokryć z tych opłat wydatków. Według naszej
kalkulacji  jest to około 950 złotych od tony plus kontener. Firma świadcząca usługi musi do nas
przyjechać ze Szczecina i wrócić. Dlatego też ten projekt uchwały przedstawiono państwu aby być w
zgodzie z przepisami, dziękuję.

Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz  odczytała  stanowisko  z  dnia  10  grudnia  2024roku.  Komisja
proponuje nie przyjmować projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za –7. Głos zabrała
Helena Kowalska: Otwieram dyskusję Nie widzę, pozwólcie państwo. Kto z pań i panów radnych jest za
przyjęciem  uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie.

 

 

00:42:12-00:46:48

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/305/2024 Rady Miejskiej w
Nowym Warpnie z dnia 15 lutego 2024r.

Głos  zabrał  Burmistrz:  Szanowni  państwo projekt  uchwały  dotyczy  udzielenia  dotacji  na  remont
kościoła w Warnołęce. Ta dotacja była 2024 roku udzielona ale nie było realizacji. Przeprowadzono
procedurę  zakupową i  wyłoniono wykonawcę.  Do podpisania  umowy w Nowym Warpnie  to  jest
potrzebne  określenie  w  uchwale  kwot  dotacji  na  poszczególne  lata.  Zadanie  jest  dofinansowane  z
programu polski ład zadania strategiczne z wkładem własnym dwa procent 2%, 98% dofinansowania.
Remont  będzie  obejmował  naprawę  pól  miedzy  ryglowych  zewnętrznych.  Rządowy  program
odbudowy  zabytków  w  ramach  Polskiego  Ładu.  Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz  odczytała
stanowisko z dnia 10 grudnia 2024roku. Komisja proponuje nie przyjmować projekt uchwały, liczba
członków podczas głosowania 7 za –7. Głos zabrał Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan
Bartłomiej Ignaciuk odczytał stanowisko z dnia 10 grudnia 2024. Komisja proponuje przyjąć projekt
uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za –7.

Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie
widzę,  pozwólcie  państwo,  że  przejdziemy  do  głosowania.  Kto  z  pań  i  panów radnych  jest  za
przyjęciem  uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie

00:46:48-00:49:20

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Nowym Warpnie w zakresie gospodarki wodno-ściekowej

Głos  zabrał  Dyrektor  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  Robert  Rogowski:  Szanowni  państw
proponowana kwota wywozu ścieków pojazdem asenizacyjnym dotyczy nieruchomości które nie mogą
być włączone do sieci kanalizacyjnej a rozliczane są w oparciu o licznik główny. Czyli tak samo jak
nieruchomości które są włączone do sieci kanalizacyjnej. W dopłacie chodzi o to aby właściciele tych
nieruchomości ponosili takie same koszty jak ci którzy są włączeni do sieci kanalizacyjnej.  Ponieważ
w gminie mamy takich nieruchomości 32 z czego w Brzózkach 6 , w Myśliborzu 1,  W Warnołęce 21,
Miroszewo  4.  Te  nieruchomości  nie  mają  fizycznie  możliwości  włączenia  się  do  siec  kanalizacyjnej.  
Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz  odczytała  stanowisko  z  dnia  10  grudnia  2024roku.  Komisja
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proponuje nie przyjmować projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za 6 przeciw – 1.
Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie
widzę,  pozwólcie  państwo,  że  przejdziemy  do  głosowania.  Kto  z  pań  i  panów radnych  jest  za
przyjęciem uchwały, kto się wstrzymał, kto jest przeciw. Dziękuję bardzo przyjęto uchwałę za 13
przeciw-1, przyjęto uchwałę. Ogłaszam 15 minut przerwy.

Po przerwie Przewodnicząca wznowiła obrady.

01:06:45-01:09:07

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie  zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin, za
pośrednictwem  Szczecińskiego  Centrum  Profilaktyki  i  Uzależnień-Dział  Pomocy  Osobom
Nietrzeźwym Izba Wytrzeźwień w Szczecinie, dotyczącego powierzenia realizacji zadania
publicznego programu edukacyjno-motywacyjnego dla osób nietrzeźwych z terenu Gminy
Nowe Warpno na 2025 rok

Rozalia  Adamska:  Szanowni  państwo zadania  z  zakresu  rozwiązywania  problemów alkoholowych
należą do zadań własnych gminy. Podjęcie tej uchwały pozwoli na podpisanie porozumienia z gminą
miasto  Szczecin  za  pośrednictwem  Szczecińskiego  Centrum  Profilaktyki  i  Uzależnień-Dział  Pomocy
Osobom Nietrzeźwym Izba Wytrzeźwień w Szczecinie. Tym samy w przypadku kiey mieszkańcy Gminy
Nowe  Warpno  musieliby  trafić  do  Izby  Wytrzeźwień  koszty  ich  pobytu  będzie  w  ramach  tego
porozumienia ponosiła Gmina Nowe Warpno. Dodam, że w budżecie gminy na rok 2025 na ten cel
zaplanowano kwotę dwóch tysięcy złotych. Gospodarczego Pani Emilia Kalisz odczytała stanowisko z
dnia  10 grudnia  2024roku.  Komisja  proponuje  nie  przyjmować projekt  uchwały,  liczba członków
podczas głosowania 7 za –7. Głos zabrał Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Bartłomiej
Ignaciuk odczytał stanowisko z dnia 10 grudnia 2024. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały,
liczba członków podczas głosowania 7 za –7.

Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie
widzę,  pozwólcie  państwo,  że  przejdziemy  do  głosowania.  Kto  z  pań  i  panów radnych  jest  za
przyjęciem  uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie.

01:09:07-02:21:58

Ad.  11 Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  przez Gminę Nowe
Warpno, jako organizatora publicznego transportu zbiorowego, umowy z operatorem o
świadczenie usługi w zakresie publicznego transportu zbiorowego w 2025 roku.

Głos zabrał Burmistrz: Zgodnie z ustawą o transporcie zbiorowym abym mógł zawrzeć umowę na
kolejny rok na świadczenie takiej usługi jest potrzebna zgoda organu stanowiącego, w  związku z tym
jest projekt uchwały. Mamy świadomość tego, że są uwagi do przewoźnika też wpłynęła petycja która
będzie procedowana, pierwsze rozmowy już się odbyły. W nowej umowie zawarte zostaną zaostrzone
zapisy uzupełnione o kary w przypadku niewywiązywania się ze zobowiązania umownego, dziękuję.    

Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz  odczytała  stanowisko  z  dnia  10  grudnia  2024roku.  Komisja
proponuje nie przyjmować projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za 7. Głos zabrał
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytał stanowisko z dnia 10
grudnia 2024. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za
–7. Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie
widzę,  pozwólcie  państwo,  że  przejdziemy  do  głosowania.  Kto  z  pań  i  panów radnych  jest  za
przyjęciem  uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
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jednogłośnie.

01:09:07-01:20:31

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody

Głos zabrał Burmistrz: Do urzędu gminy wpłyną wniosek zarządcy drogi wojewódzkiej, o wydanie
decyzji zezwalającej na usunięcie lipy drobnolistnej. Drzewo znajduję się przy wjeździe do Nowego
Warpna jest to pomnik przyrody. Drzewo jest w bardzo złym stanie praktycznie występuje posusz.
Obserwowany był w okresie letnim, każdy może zobaczyć że poprzez spękania w pniu w środku jest
puste, trzyma się tylko pierścieniem zewnętrznym . Robiliśmy oględziny drzewa po wniosku, inspektor
stwierdził iż jak najbardziej nadaje się do wycinki. Projekt uchwały dotyczy zniesienia pomnika przyrod
ale co do opinii o samej wycince to jeszcze opina z Regionalna Izba Ochrony Środowiska do nas nie
wpłynęła.   Gospodarczego Pani  Emilia  Kalisz  odczytała  stanowisko z  dnia  10 grudnia  2024roku.
Komisja nie podjęła stanowiska.

Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie
widzę,  pozwólcie  państwo,  że  przejdziemy  do  głosowania.  Kto  z  pań  i  panów radnych  jest  za
przyjęciem  uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie.

01:20:31-01:23:47

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody za zawarcie umowy dzierżawy na
okres 5 lat

Głos zabrał Burmistrz: Projekt uchwały dotyczy nieruchomości położonej w rejonie wioski żeglarskiej.
Działka bezpośrednio przy te dużej wierzbie, która jest przy końcówce promenady. Wnioskodawca
chce tam postawić mały punkt gastronomiczny. W związku z tym że jest to wniosek ma pięć lat, to
potrzebna jest zgoda rady. Gospodarczego Pani Emilia Kalisz odczytała stanowisko z dnia 10 grudnia
2024roku. Komisja proponuje nie przyjmować projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7
za 7. Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania?
Nie widzę, pozwólcie państwo, że przejdziemy do głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za
przyjęciem  uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie.

01:23:47-01:25:58

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Nowym Warpnie na 2025
rok

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Helena  Kowalska:  Wczoraj  o  nim  rozmawialiśmy  wpisujemy  te
zagadnienia które są obligatoryjne i oprócz tego dajemy sobie furtkę na bieżące uchwały no i sprawy
tym samym , które będziemy rozpatrywać w miarę potrzeb. 

Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz  odczytała  stanowisko  z  dnia  10  grudnia  2024roku.  Komisja
proponuje nie przyjmować projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za 7. Głos zabrał
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytał stanowisko z dnia 10
grudnia 2024. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za
–7. Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie
widzę,  pozwólcie  państwo,  że  przejdziemy  do  głosowania.  Kto  z  pań  i  panów radnych  jest  za
przyjęciem  uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie.
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01:25:58-01:27:38

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Nowym
Warpnie na 2025 rok

Głos zabrała Przewodnicząca Helena Kowalska: Wczoraj również omawialiśmy obligatoryjnie wszystko
jaki i na bieżąco zajmowali się wszystkim co jest konieczne.

Gospodarczego  Pani  Emilia  Kalisz  odczytała  stanowisko  z  dnia  10  grudnia  2024roku.  Komisja
proponuje nie przyjmować projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za 7. Głos zabrał
Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Bartłomiej Ignaciuk odczytał stanowisko z dnia 10
grudnia 2024. Komisja proponuje przyjąć projekt uchwały, liczba członków podczas głosowania 7 za
–7. Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie
widzę,  pozwólcie  państwo,  że  przejdziemy  do  głosowania.  Kto  z  pań  i  panów radnych  jest  za
przyjęciem  uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie.

01:27:38-01:30:58

Ad.  16  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wprowadzenia  procedury  przyjmowania  i  obsługi
zgłoszeń zewnętrznych naruszeń prawa kierowanych do Rady Miejskiej w Nowym Warpnie

Głos zabrała zastępca burmistrza Rozalia Adamska: Szanowni państwo zgodnie z ustawą o ochronie
sygnalistów  z  14  czerwca  2024  roku  organ  publiczny  ustala  procedurę  przyjmowania  zgłoszeń
zewnętrznych  oraz  podejmowanie  działań  następczych  które  określa  tryb  postępowania  z
informacjami  o  naruszeniach  praw  zgłoszonymi  w  ramach  procedery  zewnętrznej.  Dlatego  też
przygotowany został projekt uchwały w tym zakresie , w załączniku do uchwały określona została
procedura przyjmowania i usługi zgłoszeń kierowane do Rady Miejskiej w Nowym Warpnie. Uchwała
określa sposób przekazywania zgłoszeń co zgłoszenie ma zawierać, ochronę osób które dokonują
zgłoszeń,  ochronę  sygnalisty,  zakres  naruszeń  które  podlegają  zgłoszeniu  jak  również  sposób
postępowania z zgłoszeniami. Ustawa określa termin wprowadzenia przepisów w tym zakresie na
dzień 25 grudnia bieżącego roku dlatego też w paragrafie trzecim tej uchwały, ze uchwała wchodzi w
życie  z  dniem  25.12.2024r.  Państwo  jako  organ  kolegialny  podejmujecie  uchwałę  w  zakresie
wprowadzenia  tej  procedury  i  to  jest  właśnie  przygotowana uchwała.  Natomiast  jeżeli  chodzi  o
zgłoszenia  zewnętrzne  przyjmowane  przez  burmistrza  zostanie  ona  określona  i  wprowadzona
zarządzeniem burmistrza Nowego Warpna. Dziękuje bardzo.

Głos zabrała Helena Kowalska: Dziękuje bardzo otwieram dyskusję. Czy mamy jakieś pytania? Nie
widzę,  pozwólcie  państwo,  że  przejdziemy  do  głosowania.  Kto  z  pań  i  panów radnych  jest  za
przyjęciem  uchwały,  kto  się  wstrzymał,  kto  jest  przeciw.  Dziękuję  bardzo  przyjęto  uchwałę
jednogłośnie.

01:30:58-01:34:20

Ad. 17 Informacja w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia
wolności oraz praca społecznie użyteczna

Głos zabrała Helena Kowalska:  Burmistrz nam przekazał  to sprawozdanie 8 listopada.  Następnie
Przewodnicząca odczytała informację, która jest załącznikiem w dokumentacji. Głos zabrał Burmistrz:
Informacyjnie  powiem,  że  pojedynczo  zdarza  się  ale  to  kurator  kontaktuje  się  z  podmiotami
wyznaczonymi ustalają i podaje kogo zamierzałby podać, konsultuje, podmiot musi wyrazić na to
zgodę bo to też zależy do jakiego charakteru pracy, do kogo ma dostęp w jakim charakterze może
pracować.  Podmiot  musi  to  wiedzieć.  Podmiot  i  kurator  ma  kontakt  między  sobą  w  zakresie
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wykonywania tego obowiązku. Jeżeli  by dana osoba nie podporządkowywała się tym zasadą  to
kurator  jest  informowany i  ta  kara która w ten sposób zastępczy jest  orzeczona i  ma sprawca
wykroczenia  możliwość  odbyć  karę  a  nie  wywiązuje  się  to  później  już  sąd  decyduje  o  formie
zastępczej kary. Pojedyncze przypadki są i faktycznie mieszkańcy gminy łatwiej mają możliwość w
ramach prac społecznych odpracować wyrok sądowy.

01:34:20-01:42:50

Ad.  18. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Nowe Warpno w roku
szkolnym 2023/2024

Głos zabrała Helena Kowalska: Korzystają z tego, iż na sali jest pan dyrektor to myślę że opowie nam
własnymi  słowami.  Robert  Maślonkowski:  Generalnie  powiem  tak,  informację  na  temat  zadań
oświatowych, nie będę państwu tego odczytywał, więcej chcę powiedzieć na temat zadań bieżących,
które prowadzimy. Miedzy innymi remont szkoły . plany i pomysły na rozwój infrastruktury szkolnej, w
roku 2023 i 2024 który trwa były opracowywane dzięki życzliwości burmistrza. Zostali już wyłonieni
wykonawcy i  dzięki  temu mamy szansę rozbudować naszą bazę dydaktyczną.  Od wielu lat  jest
rozmowa, że w szkole brakuje przedmiotów dydaktycznych, że powoli te budynki są w coraz gorszym
stanie technicznym efektem tego było wyłącznie jednego z budynków. Na szczęście doczekaliśmy się
gruntownego  remontu,  który  pozwoli  też  wykorzystać  tą  przestrzeń  w  sposób  jak  najbardziej
racjonalny.  Zaplanowana  jest  w  budynku  gimnazjum  salka  sportowa.  Dzięki  czemu  jak  będzie
nieodpowiednia pogoda dzieci będą mogły ćwiczyć pod dachem. Oprócz salki, szafki, ubikacje. Na
piętrze mają się znaleźć pracownie specjalistyczne fizyczno- chemiczna, oraz biologiczna, oraz druga
pracownia multimedialna w której nie tylko komputery ale również drukarka 3D. Jeden z produktów
był licytowany na jarmarku bożonarodzeniowym. W najbliższym czasie będą szkolenia nauczycieli w
korzystaniu z okularów Qar. Okularki już mamy ale brakuje umiejętności dlatego tez przeznaczyliśmy
środki  na  przeszkolenia  kadry.  Jeżeli  chodzi  jeszcze  o  rozwój  szkoły  jest  tez  remont  budynku
głównego, tu robiona będzie tylko elewacja. Natomiast oprócz remontu ogólnie z roku na rok oferta
dla młodzieży służąca jej rozwojowi jest coraz większa. W 2023 roku mieliśmy długotrwała współpracę
z miejscowością Altwarp dzieci dwukrotnie wyjeżdżały za granice, później miały okazję zaprezentować
co się nauczyły. Z tej współpracy wynikły propozycje dalszej współpracy na kolejne projekty, które
będą być może realizowane w najbliższym czasie. Odbyło się już spotkanie projekcyjne, które mają
służyć  wspólnej  realizacji.  Wiadomo,  że  są  to  procesy  długotrwałe  na  które  trzeba  czekać  na
pozyskanie pieniędzy i środków niejednokrotnie z budżetu gminy. Dzięki wsparciu realizowane są
wycieczki,  tu  podziękowania  dla  Pana  Roberta  Rogowskiego  za  transport  do  między  innymi  do
transgranicznego  ośrodka  edukacji  ekologicznej.  Dzięki  czemu  możemy  prowadzić  lekcję  z
wykorzystaniem sprzętu i instruktorów to jest  w zupełnie innym wymiar prowadzenia lekcji. Potrzeba
cierpliwości,  bo każdy z nas chciałby aby nasze dzieci  uczyły się w jak najlepszych warunkach,
komfortowych. Jeśli są jakieś pytania to proszę.  Głos zabrała Helena Kowalska: proszę powiedzieć czy
nam dzieci przybywa? . Robert Maślonkowski: Tak przybywa, patrząc procentowo 20% uczniów. I
patrząc na statystyki oraz ilość dzieci w przedszkolu to powinno nam dzieci w szkole przybywać, jeśli
oczywiście rodzice ich nie przeniosą. Wiadomo, że zajęcia w większych grupach prowadzi się lepiej,
dzieci rozwijają się lepiej, można też  stworzyć dla nich często atrakcyjniejszy rodzaj zajęć z racji tego,
że każde dziecko to talent, nad którym możemy pracować i rozwijać.

01:42:50-01:43:22

Ad. 19. Informacja o oświadczeniach majątkowych

Głos  zabrała  Helena  Kowalska:  Na  moje  ręce  spłynęła  informacja  o  państwa  oświadczeniach
majątkowych, otrzymaliście je, proszę o zapoznanie się z uwagami i stosowanie ich przy kolejnym
składaniu oświadczeń. To tyle z mojej strony w tej sprawie.
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01:43:22-01:45:20

Ad. 20. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Warpnie za
2024 rok

Głos zabrała Helena Kowalska: Proszę o odczytanie sprawozdania. Głos zabrał Marcin Olek: Komisja
Rewizyjna Rady Miejskiej w Nowym Warpnie została powołana uchwałą NR I/004/2024  z dnia 07 maja
2024 roku w składzie:  Jolanta Falkowska – Sobolewska, Marcin Olek, Konrad Krasnodębski, Michał
Korzeniewski, Paweł Wojcieszczyk. W roku 2024 Komisja rewizyjna na posiedzeniu w dniu 21.05.2024
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za 2023 rok. Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu Gminy Nowe Warpno za rok 2023, informacją o Stanie Mienia Komunalnego
Zakładu Gospodarki Komunalnej,  Stanie Mienia Komunalnego Ośrodka Pomocy Społecznej,  Stanie
Mienia Komunalnego Zespołu Szkolno-Przedszkolnego, sprawozdaniem dotyczącym zmiany w planie
wydatków na realizację programów finansowanych z udziałem środków o których mowa w art. 5 ust. 1
pkt 2 i 3 w roku 2023, sprawozdaniem ze stopnia zaawansowania realizacji programów wieloletnich w
roku  2023,  informacją  roczną  Burmistrza  Nowego  Warpna  dotycząca  wysokości  ulg  w  spłacie
należności  pieniężnych mających charakter cywilnoprawnych 2023 roku,  opinią Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Szczecinie NR 50.75.3.2024 z dnia 17.04.2024r.

Komisja  wystąpiła  z  wnioskiem do Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  udzielenie  absolutorium z
wykonania budżetu za rok 2023 dla Burmistrza Gminy Nowe Warpno.

01:45:20-01:45:20

Ad. 21 Komunikaty i informację

Głos  zabrał  Burmistrz:  Przy  omawianiu  uchwał  budżetowych  sporo  też  mówiliśmy  o  sprawach
inwestycyjnych zarówno bieżących jak i przyszłych. Może zróbmy tak czy są jakieś pytania a ja koniec
zabiorę głos. Głos zabrał radny Mariusz Wnuk: Panie burmistrzu jest zażalenie co do postawienia słupa
na zakręcie do Podgrodzia. Ja wiem, ze trzeba jeździć po woli ale jak ktoś wpadnie w poślizg to leci
prosto na ten słup. Głos zabrał Burmistrz: Jeżeli chodzi o ten słup to rozmawiałem z enea operator i
prosiłem o ponowne przeanalizowanie możliwości jego położenia z jednej strony na drugą. W weekend
mieliśmy pozwolenie na wycinkę drzew z posuszem, sześć drzew na łuku zostało usuniętych i to
bezpieczeństwo wzrosło. Zrobiło się trochę miejsca. Ten słup stoi pół metra od skrajni jezdni zgodnie z
przepisem. Stoi w granicach działki gminnej, dalej już działka jest bodajże leśna. Po drugiej stronie
drogi  i  tu  prosiłem  o  przeanalizowanie  biegnie  linia  to  transformatora  który  jest  przy  naszej
hydroforni.  Jest projekt już położenia linii niskiego napięcia do zasilenia nieruchomości wzdłuż do
Podgrodzia. Wstępnie na wrzesień jest przewidziany termin przez enea operator na budowę tej linii.
Za wierzą telekomunikacyjną ma być kolejna rozdzielnica. Druga rzecz to jest zakręt wyrzucający
jeżeli jedziemy z Nowego Warpna tylko weźmy pod uwagę to, że jeżeli będzie bardzo ślisko to może
wpaść w ten słup. Cieszę się, że tę inwestycję udało się zrealizować, bo powiem państwu, że my
złotówki do tego nie dokładamy. Tych słupów stanie w tym roku do końca grudnia, a po nowym roku
do samego Podgrodzia. Mimo, że nie ma zabudować ale w perspektywie czasu niebawem powstaną.  

Głos zabrał radny Mariusz Wnuk: Następne pytanie panie burmistrzu parkingi w warpnie będą już w
realizacji w 2025 roku? Jarosław Burba: Myślę, ze tak należało by przyspieszyć przewidzieliśmy w
budżecie bodajże 200 tysięcy na parkomaty. Kosztuje kilkadziesiąt złotych jedna sztuka, u nas tak na
dobrą  sprawę potrzebne są  trzy  sztuki,  aby  te  dwa parkingi  objąć  opłatą.  Będziemy prowadzili
ustalenia która formuła i na jaki okres.  Będzie to wymagało uchwał. Z zasileniem do nich nie będzie
raczej problemu bo my w tych rejonach mamy słupy i prąd. Będziemy dyskutować na komisji na jaki
okres który okres płatny i na temat wysokości opłat. Na ulicy Dworcowej nie brałem go pod uwagę,
niech tam postawią a miasta nie zastawiają. Jestem po rozmowie z panią z Barzkowic i wyszła taka
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propozycja aby raz w miesiącu zorganizować taki mini targ rolny w gminie, aby zachęcić producentów
z przywiezieniem do nas produktów rolnych. Kiedyś był taki obowiązek wskazania miejsca na targi
właśnie przy ulicy Dworcowej. Nie wiem jak to wypali i czy to wypali, zobaczymy.

Głos zabrał radny Mariusz Wnuk: Ostatnie pytanie chodzi o brzozę w podgrodziu przy placu zabaw,
ona jest oznaczona do wycinki, wiadomo może kiedy planuję się ja wyciąć? Jarosław Burba: Sprawdzę
to. Zespół szkół z Polic występował do mnie o wycinkę tego drzewa bo to na ich terenie jest. To jeżeli
nie ma pytań. Na zakończenie bo pewnie jest to nasza ostatnia sesja w tym roku z resztą czas
świąteczny zbliża się. Chciałbym podziękować pani skarbnik za ogrom pracy, bo to jest dość krótki
czas i dużo pracy. Dostajemy późno dane do budżetu chociażby z budżetu państwa o środkach jakimi
będziemy dysponować na przyszły rok. Jednostki organizacyjne mają obowiązek przygotować swoje
propozycje , później następuje badanie, cięcia, przesunięcia, to wszystko musi się zgrać. Bardzo nam
zależało,  aby w tym budżecie było jak najwięcej tych zadań inwestycyjnych, żeby był też efekt.
Większość tych zadań zostanie zrealizowanych dzięki  zwrotowi około sześciu milinów złotych dla
gminy z nadpłaconego podatku, po batalii  od 219 toku. Życie na pewno przyniesie jeszcze inne
potrzeby i będziemy o tym dyskutowali. Bardzo dziękuję za tą pracę i to nie jest praca na 8 godzin.
Bardzo dziękuję wszystkim zaangażowanym w organizację jarmarku bożonarodzeniowego, który się
odbył 7 grudnia. Głównym organizatorom NUTW i starostwu powiatowemu, który nas wsparł jak co
roku bo to już siódmy taki jarmark. Dziękuję wystawcą uczestnikom, bo oni wszyscy my wszyscy
tworzymy tą atmosferę. Podziękowania dla osób zaangażowanych w organizację Nowowarpieńskiej ligi
biegowej  tu szczególnie Koło Gospodyń Wiejskich w Brzózkach, Marcin Różański dyrektor zawodów,
który podjął się stworzenia regulaminu. Bardzo dziękuję radnym obecnej i zeszłej kadencji, za pracę w
tym roku,  jednostką  organizacyjnym na  ręce  kierowników,  sołectwom radzie  osiedla  podgrodzie
urzędnikom, pracownikom urzędy gminy, za tą pracę w tym roku. Jestem przekonany, że optymalnie
wykorzystaliśmy nasze możliwości. Proszę o takie samo zaangażowanie na przyszły rok, ja ze swojej
strony również zapewniam o gotowości do działania. Chciałbym podkreślić przy działania w ciągu roku
role naszych jednostek OSP i Brzózek i Nowego Warpna, które wyglądają pięknie przy ich udziale.
Chciałbym życzyć świat rodzinnych pogodnych, aby to był taki czas refleksji, wszystkiego dobrego dla
was dla waszych rodzin i dla wszystkich mieszkańców. Głos zabrała Przewodnicząca, która również
złożyła życzenia.

Zamknięcie obrad.

Załączniki:

1.      Lista obecności Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej, oraz gości

2.      Projekt Porządku Obrad

3.      Zarządzenia Burmistrza Nowego Warpna za okres od dnia 22.10.2024r do dnia 10.12.2024r.

4.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/290/2023 Rady Miejskiej w Nowym
Warpnie z dnia 14 grudnia 2023 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok
2024

5.      Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

6.      Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

7.      Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

8.      Uchwała Nr V/038/2024
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9.      Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nowe Warpno na rok 2025

10.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

11.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

12.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

13.  Uchwała Nr V/039/2024

14.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowe Warpno na
lata 2025 - 2028

15.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

16.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

17.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

18.  Uchwała Nr V/040/2024

19.  Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia w 2025 roku części kosztów gospodarowania odpadami
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi

20.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i rozwoju Gospodarczego

21.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

22.  Uchwała Nr V/041/2024

23.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/305/2024 Rady Miejskiej w Nowym Warpnie
z dnia 15 lutego 2024r.

24.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

25.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

26.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

27.  Uchwała Nr V/042/2024

28.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji  przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki
Komunalnej w Nowym Warpnie w zakresie gospodarki wodno-ściekowej

29.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

30.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

31.  Uchwała Nr V/043/2024

32.  Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Miasto Szczecin, za pośrednictwem
Szczecińskiego  Centrum  Profilaktyki  i  Uzależnień-Dział  Pomocy  Osobom  Nietrzeźwym  Izba
Wytrzeźwień  w  Szczecinie,  dotyczącego  powierzenia  realizacji  zadania  publicznego  programu
edukacyjno-motywacyjnego dla osób nietrzeźwych z terenu Gminy Nowe Warpno na 2025 rok
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33.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

34.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

35.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

36.  Uchwała Nr V/044/2024

37.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Nowe Warpno, jako
organizatora  publicznego  transportu  zbiorowego,  umowy  z  operatorem  o  świadczenie  usługi  w
zakresie publicznego transportu zbiorowego w 2025 roku

38.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

39.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

40.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

41.  Uchwała Nr V/045/2024

42.  Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody

43.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

44.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

45.  Uchwała Nr V/046/2024

46.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenie zgody za zawarcie umowy dzierżawy na okres 5 lat 

47.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

48.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

49.  Uchwała Nr V/047/2024

50.  Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Nowym Warpnie na 2025 rok

51.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

52.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

53.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

54.  Uchwała Nr V/048/2024

55.  Podjęcie uchwały w sprawie planów pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Nowym Warpnie na
2025 rok 

56.  Stanowisko Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

57.  Stanowisko Komisji Polityki Społecznej

58.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej
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59.  Uchwała Nr V/049/2024

60.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  procedury  przyjmowania  i  obsługi  zgłoszeń
zewnętrznych naruszeń prawa kierowanych do Rady Miejskiej w Nowym Warpnie

61.  Lista głosowania imiennego Radnych na Posiedzeniu V Sesji Rady Miejskiej

62.  Uchwała Nr V/050/2024

63.  Informacja w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności oraz
praca społecznie użyteczna

64.   Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Gminy  Nowe  Warpno  w  roku  szkolnym
2023/2024

65.  Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Warpnie za 2024 rok

S p o r z ą d z i ł a                                                                                                                          
Przewodnicząca

Kamila Harnatkiewicz                                                                                                          Helena
Kowalska

     

 

sporządził
Kamila Harnatkiewicz

przewodniczący
Helena Kowalska


